
 

 

LOHJAN SEUDUN SOUTAJAT ry  

Vuosikokous 2.4.2025 klo 18.00, ABC-aseman kokoustila Routio, Lohja  

 

Pöytäkirja 

 

1. Kokouksen avaus. 

Kokous aloitettiin klo 18:02. 

2. Valitaan kokoukselle. 
• Puheenjohtaja. 

Valittiin Jarmo Ekman. 

• Sihteeri. 

Valittiin Henrik Fyrqvist. 

• Pöytäkirjantarkastajat ja ääntenlaskijat, jotka toimivat tarvittaessa 
ääntenlaskijoina. 

Valittiin Lars Tenlenius ja Lars Svenskberg. 

3. Todetaan läsnäolijat, äänioikeutetut jäsenet (vuoden 2024 jäsenmaksu maksettu).  

(19 henkilöä) Katja Leppäsalo, Dominick Hooton, Risto Ahokas, Lars Svenskberg, Juuso 
Nurminen, Eero Aalto, Heikki Salminen, Lars Tenlenius, Tuomas Kalliovaara, Jarmo Ekman, 
Heikki Anttila, Jenna Lönnström, Ari Arpiainen, Jouni Nurminen, Rami Heikkilä, Ville 
Sinervo, Hannu Kröger (paikalla klo 19:23), Kaisa Halme ja Henrik Fyrqvist.  

4. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus.  

Todetaan, että kokous on kutsuttu koolle sääntöjen määräämällä tavalla. Tieto 
kokousajankohdasta ilmoitettu seuran WWW-sivulla 18.3.2025 sekä tieto lähetetty 
sähköpostilla 19.3.2025. Kokous todettiin laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

5. Päätetään jäsenyydestä muissa järjestöissä ja yhteisöissä. Johtokunta esittää, että seura 
on edelleen Suomen melonta- ja soutuliiton jäsen. 

Päätettiin, että jatketaan jäsenyyttä Suomen melonta- ja soutuliitossa. 

6. Päätetään seuran ohjelmassa olevat urheilumuodot toimintakaudella 2025. 

Päätettiin, että urheilumuodot ovat puuvenesoutu (pienvene ja kirkkovene), rannikkosoutu 
ja sisäsoutu. 

 

 

 



 

7. Vahvistetaan maksut vuodelle 2025. 
• Aikuiset jäsenmaksu 120 euroa/vuosi (sisältää ulkokaluston käyttö ja sisäsoudun (kesä -
25-talvi -26). 
• Aikuiset kesäkausi 70 euroa.  
• Alle 23-vuotiaat jäsenmaksu 25 euroa/vuosi.  
• Kannatusmaksu vapaavalintainen euromäärä.  
• Seuran ulkopuoliselle soutajalle kertamaksu 10 euroa.  
• Oman veneen säilytys venevajassa on 70 euroa/vene/vuosi.  
• Kirkkoveneen vuokra + perämies 1,5 tuntia 200 euroa/270 euroa, kun vuokraus vaatii 
trailerikuljetuksen.  
• Soutucup- kilpailun osallistumismaksu 5 euroa/henkilö. 

Johtokunnan ehdottamat maksut hyväksyttiin. Pienveneiden vuokraushinnat ei-jäsenille 
sekä vuokraushinnat jäsenille, jos veneen kuljettaa kotirannasta muualle (ulkopuoliseen 
kilpailuun tai tapahtumaan, johon osallistutaan LoSS:n veneellä mutta soutaja/-t eivät 
edusta LoSSia), sovitaan aina tapauskohtaisesti. 

8. Vahvistetaan vuoden 2024 toimintakertomus ja talouskertomus. 

Johtokunnan puheenjohtaja esitteli vuoden 2024 toimintakertomuksen. 
Pieni korjaus tehtiin kohtaan iltasoutucup, SUP-osallistujia oli yhteensä 21. 

Taloudenhoitaja esitteli vuoden 2024 tilinpäätöstä ja toiminnantarkastajien antama 
lausunto. 

Hyväksyttiin toimintakertomus ja talouskertomus. 

9. Päätetään tilinpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden myöntämisestä 
johtokunnalle ja muille vastuuvelvollisille. 

Vahvistettiin tilinpäätös ja myönnettiin vastuuvapaus. 

10. Johtokunnan puheenjohtaja esittelee vuoden 2025 toimintasuunnitelman keskustelun ja 
päätösten pohjaksi. 

Johtokunnan puheenjohtaja esitteli tämän vuoden toimintasuunnitelman.  
Seurasaaren ympärisoutu lisättiin kohtiin soutu vesillä ja kirkkovenesoutu. 

Hyväksyttiin vuoden 2025 toimintasuunnitelma. 

11. Taloudenhoitaja esittelee vuoden 2025 talousarvion keskustelun ja päätösten pohjaksi. 

Taloudenhoitaja esitteli talousarvion. Tuotot puolella laskuvirhe, oikea loppusumma 
11 990 €. Keskustelu kalustohankinnoista päätettiin jatkaa kohdassa 16. Talousarvio 
hyväksyttiin muilta osin. Lopullinen hyväksyntä siirrettiin kohtaan 16. 

12. Valitaan jäsenten keskuudesta puheenjohtaja seuralle.  

Kaisa Halme valittiin seuraavalle 2 vuotiselle kaudelle. 

 

 

 



 

13. Valitaan johtokunnan muut jäsenet ja varajäsenet erovuoroisten tilalle. 
Vuosikokouksessa valitun johtokunnan jäsenten toimintakausi on 2 vuotta, joista puolet on 
vuosittain erovuoroisia. Johtokunnan jäseniä ovat Dominick Hooton, Henrik Fyrqvist, Lars 
Svenskberg, Katja Leppäsalo ja Heikki Anttila sekä varajäseninä Rami Heikkilä ja Kaisa 
Wallenius. Erovuorossa heistä Henrik Fyrqvist, Lars Svenskberg, Heikki Anttila ja Kaisa 
Wallenius. 

Erovuorossa olevat valittiin uudelleen. Henrik Fyrqvist, Lars Svenskberg ja Heikki Anttila 
valittiin jäseniksi ja Kaisa Wallenius varajäseneksi. 

14. Valitaan toiminnantarkastaja ja yksi varatoiminnantarkastaja (v.2024 Ville Sinervo, Timo 
Muhonen).  

Valittiin toiminnantarkastajaksi Ville Sinervo ja varatoiminnantarkastajaksi Jarmo Ekman. 

15. Valitaan seuran edustaja ja varaedustaja Suomen melonta ja soutuliiton sääntömääräisiin 
kokouksiin (1 perusääni ja 1 jäsenmäärään perustuva) sekä mahdolliset edustajat liiton 
valiokuntiin ja jaostoihin. Valiokunnat ovat: kilpailu- ja valmennusvaliokunta, 
koulutusvaliokunta, kurinpitovaliokunta ja huippu-urheilun asiantuntijaryhmä sekä 
lajijaostot (soudun osalta puuvene- ja klassisen ja rannikkosoudun jaostot).  

Ari Arpiainen valittiin edustamaan seuraa SMSL puuvene seurakokouksessa. 

16. Käsitellään muut mahdolliset asiat  
• Seuran sisäsoutulaitteiden kesäsäilytys. 

Lähetetään jäsenille kysely WA ryhmässä haluaako joku käyttää ja säilyttää laitteita kotona 
kesän aikana. Päätettiin että Rami Heikkilä ylläpitää laitteista kirjaa. Vanhin laite viedään 
venevajaan, käytetään tekniikkaopetuksessa.  

• Sulkavan soudut.  

Seuran verkkosivulla kysely halukkuudesta osallistua Sulkavan soutuihin kirkkoveneellä. 
Tarkoitus osallistua perjantai illan lähtöön. 11 soutajaa on jo ilmoittautunut mukaan, osa 
uusia ei-jäseniä.  

• Iltasoutucup.  

Talkooporukkaa tarvitaan, kysely sähköpostilla ja WA ryhmässä.  

• Juhlavuoden tapahtumat.  

Päätettiin, että vietetään soudun merkeissä. 

• Rannikkosoutuveneen hankinta (C2x)  

Puheenjohtaja esitteli tarjoukset, joita on saatu. Keskustelua käytiin mikä olisi seuralle 
paras vaihtoehto. Mahdollinen vaihtoehto voisi ehkä olla myös käytetty vene.  
Säilytystilasta keskusteltiin. Kirkkoveneen kunnosta keskusteltiin myös, kestääkö nykyinen 
kirkkovene vielä vuosia eteenpäin. Uutta kirkkovenettä sekä uutta C2x-venettä ei voida 
hankkia yhtä aikaa lähitulevaisuudessa, ilman ulkopuolista rahoitusavustusta. Toimiva 
kirkkovene on seuran toiminnalle tärkeä. Kirkkovenehankinta pidetiin kiireisempänä ja 
kriittisempänä.  

 



 

Päätöstä C2x-veneen tai kirkkoveneen hankinnasta ei vielä tehty. Johtokunnalle 
myönnettiin vapaus tehdä päätös kirkkoveneen hankintatarpeesta vesillelaskun jälkeen.  

17. Jäsenistöltä ei ole tullut sääntöjen vaatimassa ajassa (1 kk ennen vuosikokousta 
johtokunnan tiedoksi) asioita vuosikokouksen käsiteltäväksi.  

Tämä tiedoksi. 

18. Kokouksen päättäminen. 

Kokous päätettiin klo 19:38. 

 

 

Kokouksen puheenjohtajan allekirjoitus ja nimen selvennys. 

_______________________________ 

 

Kokouksen sihteerin allekirjoitus ja nimen selvennys. 

______________________________ 

 

Pöytäkirjan tarkastajien allekirjoitukset ja nimen selvennykset. 

_______________________________    ________________________________________ 


